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Blekets Vägförening    Årsstämmoprotokoll 
Bleket     2012-06-28 

 

ÅRSSTÄMMA 

 

Tid 2012-06-28 kl.19.00-20.00 

Plats Fritidsföreningens Sjöbod Bleket 

 

    1. Årsmötets öppnande 

Christian Gustavsson öppnande årsmötet och hälsade alla välkomna. 

 

    2. Val av ordförande vid stämman 

Christian Gustavsson valdes att leda mötet. 

 

    3. Val av sekreterare vid stämman 

 Anita Aldhammar valdes att skriva protokoll. 

 

    4. Val av justeringsmän tillika rösträknare 

Anna-Karin Pettersson och Göran Wretlind valdes att justera protokollet. 

 

    5. Godkännande av kallelse och föredragningslista 

Stämman godkände kallelsen och föredragningslistan. 

 

    6. Styrelsens verksamhetsberättelse 

Christian Gustavsson läste upp verksamhetsberättelsen vilken godkändes. 

 

    7. Balans- och resultaträkning 

Eva Jansson, föreningens kassör läste upp balans- och resultaträkningen som 

därefter godkändes. 

 

    8. Revisionsberättelsen 

Bengt-Owe Praetorius läste upp revisionsberättelsen för tiden 20110501-20120430, 

som godkändes. 

 

    9. Ansvarsfrihet 

Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för redovisad verksamhet. 

 

   10. Styrelseförslag och motioner. 

 Tre inkomna motioner. 

 

Bengt-Owe Praetorius läste upp sin motion som handlade om problemet med 

parkeringsplatser för gäster och för besökande till badet. Området utanför Hjalmar 

Olsson bör utredas; vem som äger vad, vem som hyr ut och vem som skall få 

parkera där. 

Styrelsen hade diskuterat frågan och kommit fram till att först måste ägandefrågan  

klargöras därefter var styrelsen positiv till att utreda möjligheter till förbättring av 

parkering. Men sedan måste förvaltningen av detta utredas noggrant. 

Ingemar Berntsson erinrade sig ett avtal från 1973 där det skulle framgå vem som 

ägde vad och vilka avtal som ingåtts. Detta avtal bör undersökas. 

 

Stämman godkände detta. 
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Ingemar Berntsson läste upp sina två motioner. 

 

1) Gatstumpen Karesmyr har kommunen ändrat till namnet Karsemyren.  

Ingmar motionerar om att vägföreningen skall verka för att det riktiga namnet 

Karesmyr skall återtas, 

 

Styrelsen har skickat in detta förslag till kommunen. 

 

2) Den obebodda fastigheten på Bleketvägen är svårt eftersatt både vad gäller 

underhåll av fastigheten som trädgården. 

 

Styrelsen kommer att åtgärda de problem som gäller sikt och överväxt som 

stör Trafiksäkerheten. 

     

 Förslag från styrelsen. 

                     Underhåll- och åtgärdsplan för föreningens ansvarsområden framtagen juni 2012 

 

Stämman godkände underhålls- och åtgärdsplanen.  

 

11. Arvoden till styrelsen och revisorerna. 

Oförändrade. 

 

Stämman godkände detta. 

 

       12. Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat samt debiteringslängd. 

Eva Jansson redogjorde för Budgetförslaget. 

 

Stämman godkände styrelsens förslag på budget.   

 

13. Val av styrelse, styrelseordförande och suppleanter. 

Göran Wretlind redogjorde för valberedningens (bestått av Wenche Hjalmarsson, 

Anita Aldhammar och Göran) förslag. 

. 

Styrelsen för 2012/2013; 

Christian Gustavsson     Omval till ordförande på ett år. 

Eva Jansson      Kvarsitter ett år. 

Jan Lundberg      Kvarsitter ett år. 

Helene Hjalmarsson     Omval på två år 

Gordon Pettersson      Omval på två år. 

Solfrid Andersson     Suppleant, kvarsitter ett år 

Magnus Borggren     Suppleant, kvarsitter ett år.  

Max Pedersen      Suppleant, omval på två år. 

 

14. Val av revisorer och suppleanter. 

               Anna-Karin Pettersson     Kvarsitter ett år. 

 Maria Bergermo-Johansson   Nyval på två år 

Fredrik Erenstedt     Suppleant, kvarsitter ett år. 

Katarina Boustedt      Suppleant, omval på två år. 

 

15. Val av valberedning. 

Omval av Wenche Hjalmarsson som sammankallande, Anita Aldhammar samt 

Göran Wretlind. 
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16. Övriga frågor. 

 

Ingemar Berntsson tog upp frågan om växtligheten runt Gruvan.  

Ägaren bör tillsägas att rensa upp för att klara vattenavrinningen. 

 

Styrelsen utreder. 

 

Vi kunde alla konstatera att både 30 km-gränsen och 50 km-gränsen  respekteras 

dåligt av bilisterna.  

 

           Styrelsen skall ta en diskussion med berörda myndigheter om vad man skall  

      kunna göra åt detta problem. Annan typ av asfalt kanske? 

 

Laila Hjalmarsson saknar den vackra utsikten man hade förr när man körde in i 

Bleket. Stora träd står i vägen. 

 

Styrelsen skall utreda vad som kan göras. 

 

Fråga om utdikning 

Vägen Kares myr rinner bort vid regn och man behöver åtgärda detta. 

Christian svarade att vägen inte ingår i Blekets vägförening. 

 

Styrelsen utreder varför det blivit så.  

 

Bengt-Owe Praetorius avtackades för sina många år som revisor. 

 

   17.      Meddelande om tid och plats där stämmoprotokollet finnes tillgängligt. 

Protokollet kommer att finnas tillgängligt senast den 19 juli på Blekets   

anslagstavlor och på hemsidan.  

 

 

            

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

Anita Aldhammar  Christian Gustavsson, ordförande 

 

 

Justerare: 

 

 

Anna-Karin Pettersson   Göran Wretlind   


